
 
 

                    Zápisnica z riadneho zasadania Výboru 

 
Konaného dňa: 6.9.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

                1. otvorenie 

                2. priebeh lovnej sezóny 

                3. zarybnenie v jeseni 

                4. činnosť rybárskej stráže 

                5. brigádnická činnosť 

                6. vyhodnotenie akcie ,,Lov a pečenie pstruha dúhového“ 

                7. rôzne 

                8. záver 

 

K bodu 1. 

                Predseda MO SRZ Mgr. Ondrej Karnas privítal prítomných a otvoril zasadanie.  
 

K bodu 2. 

               Členovia Výboru zodpovední za jednotlivé revíry informovali Výbor o priebehu 
rybolovnej sezóny. Celkove konštatovali, že priebeh je bez problémov, ryby sú zdravé bez úhynu. 
 
K bodu 3. 

                Tajomník Jozef Petrášek informoval Výbor, že v jeseni z plánu zarybnenia treba 
dozarybniť zubáča v cene asi 900 € a pstruhom v cene 1000 €. Tiež informoval, že Výbor prijal 
cenovú ponuku na jarné zarybnenie od Levických rybníkov. Navrhol aby sa ponukou zaoberal 
Vybor na niektorom z ďalších zasadaní vzhľadom k neprítomnosti hospodára. Predseda vzhľadom 
k dobrému hospodáreniu navrhol Výboru schváliť zarybnenie nad rámec plánu zarybnenia o 1000 
kilogramov kaprom K3. 
 
Hlasovanie: 
                   Za: 11                                        Proti: 0                                Zdržal sa: 0 
 
Výbor schválil zvýšenie zarybnenia nad plán o 1000 kilogramov kapra kategórie K3. 
 
K bodu 4. 

               Vedúci rybárskej stráže  p. Kunčík oboznámil Výbor, že od posledného zasadania 
prebiehali individuálne kontroly na revíroch. Nie sú zaznamenané žiadne výrazné priestupky.  
 
K bodu 5. 

               Vedúci brigád Ing. Gregor informoval, že brigád sa zatiaľ zúčastnilo 110 členov 
a odpracovaných bolo 972 hodín. Pán Kupec informoval, že na VN Kopanice bol vybudovaný 
nový mostík. 
Pán Pukan informoval o urobení novej podlahy v kuchyni na chate Voznica, tiež referoval aj 
o výdavkoch na to použitých. Treba ešte dokončiť nátery. Pán Fabrika informoval o vyčistení 
sádky pred akciou ,,Lov a pečenie pstruha dúhového“. Vybor tiež diskutoval o odvlhčení zadného 
múru rybárskeho domu. Pán Ing. Gregor osloví odborníka, ktorý navrhne odborný pohľad. 



 
 
 
 
K bodu 6. 

               Predseda vyhodnotil akciu ,, Lov a pečenie pstruha dúhového“. Konštatoval, že akcia 
prebehla bez problémov. Pokladník Mgr. Košút vyhodnotil akciu z finančného hľadiska. 
 
K bodu 7. 

- Vedúci rybárskej stráže navrhol aby sa aktívni členovia rybárskej stráže vybavili, 
tričkami, mikinami   a čiapkami. Vybor súhlasil a poveril p. Kunčíka aby vytipoval 
členov R.S. , ktorých sa to bude týkať. 

- Tajomník navrhol aby aj členovia výboru boli vybavení polokošelou, tričkom 
a mikinou.  

- Vybor navrhol dovybaviť organizáciu: - pekáč na pečenie rýb  
                                                                -vodovzdorná preglejka na opravu stolov 
                                                                -konferenčné stoličky 20ks 
                                                                -nádoby na pacovanie rýb 2 ks 
                                                                -nože 2 ks 
                                                                -plynová bomba 1 ks 

              -   vzhľadom k dlhodobým problémom s funkčnosťou webovej schránky požiadať novú                            
firmu o jej sfunkčnenie . Poverený p. Gregor a tajomník. 
Tajomník navrhol aby Výbor hlasoval o bode 7 ako o celku. 
 
Hlasovanie :  
                    Za: 11                                 Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 
 
Výbor schválil návrhy v bode 7 programu ako celok. 
 
K bodu 8. 
               Predseda poďakoval prítomným za aktivitu a účasť a zasadanie ukončil. 
 
 
Zapísal: Jozef Petrášek, tajomník MO SRZ 
 
Schválil: Výbor MO SRZ Žarnovica 
 
 
 
                                                                                                    Mgr. Ondrej Karnas  
                                                                                            Predseda MO SRZ Žarnovica 


